
ЧРЕЗ: Г-Н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: Г-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ

КМЕТ НА ОБЩИНА ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО

ПИТАНЕ

От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП, АБВ, Движение 21 

Относно: Неизградената улица „Александър Бурмов" от № 30 до №54

Уважаеми г-н Кмет,

Първите блокове наул. „Ал. Бурмов" са построени в началото на 9 0 -те  години 
на миналия век. Повече от 30 години жителите и чакат да бъде изградена 
инфраструктурата -  асфалтиране, тротоари, отводняване, улично осветление. Ще 
спестя изброяването на проблемите, които произтичат от това, тъй като за тях 
подробно съм Ви информирала в предишно питане с Вх.№1630/13.09.2017г. В 
отговора към него Вие посочвате, че „ за подобряване на техническата 
инфраструктура в този район на кв. "Картала" община Велико Търново е възложила 
изграждането на улично осветление на ул. „Александър Бурмов" от №30 до №54". В 
отговора още казвате, че „Общинска администрация, при осигурено финансиране, 
ще предложи доизграждането на ул. "Александър Бурмов" от №30 до №54 да бъде 
включено в Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2018 г. -  за 
проектиране и строителство."

И наистина, улицата беше включена в Инвестиционната програма за 2018г, с 
предвидени 199 580 лв., както и през 2019г. -  176 000 лв., през 2020г. -  227 000 лв., 
през 2021г -  49 792 лв. Към момента в горепосочения участък не е направено нищо. 
Строителството на улицата се прехвърля от година на година, а едно цяло поколение 
не дочака резултат. Децата на тези, които се нанесоха през 9 0 -т е  години вече имат



свои деца. Излишно е да Ви обяснявам за гнева, омерзението и унижението, което 
чувстват хората, достатъчно красноречиво го показаха на спонтанния им протест 
преди няколко седмици.

Предвид всичко казано до тук, намирам за безпредметно да Ви питам за 
причините, финансирането и отговорността, от уважение към хората и към самата 
мен, като скромен участник в усилията проблема да бъде решен. За това към Вас 
имам един въпрос:

Кога ще бъде изградена техническата инфраструктура (отводняване, 
асфалтиране, тротоари, улично осветление) на ул. „Александър Бурмов" от № 
30 до № 54 ?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С Уважение

Валерия Дончева


